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CATTI PIAZZOLLA

 
Hur sammanfattar du valrörelseåret 2022?

Det var hektiskt, det var roligt och det var 
enormt lärorikt. Det allra bästa var förstås alla 
nya människor jag lärde känna.  

Har du något roligt kampanjminne?

En knack som jag aldrig glömmer var en fredag 
kväll I Bagarmossen när regnet vräkte ner och 
allt vårt material regnade bort. Jag och Ellen 
knackade loftgångar och ur en lägenhet kom-
mer det ut nio stycken stora hundar som började 
dra runt där i loftgången medan vi försökte föra 
samtal om valet. Det var så udda, och det var 
helt möjligt att inte garva åt hela situationen.  
 

Hur många väljare tror du att du har  
pratat med? 

Jättemånga. Ett par tusen om man räknar från 
mars och hela vägen fram.  

Varför tycker du att det är viktigt att engagera 
dig politiskt?

Jag är helt övertygad om att det går att bygga 
ett samhälle som är bättre än det vi har idag, 
men då krävs att alla vi som vill förändra är med 
och gör jobbet.  

Hur gör du för att värva fler medlemmar?

Jag ställer frågan när jag är ute och kampanjar. 
Men jag skulle behöva bli bättre på att våga 
fråga mina grannar och bekanta inom förenings-
världen. Det är mitt personliga värvningsmål – att 
våga kompisvärva mer! 

Nu börjar förberedelserna för valet till Europa-
parlamentet. Vad tycker du att vi (organisatio-
nen) ska ta med oss in i nästa valrörelse?

Jag tycker att vi ska fortsätta bygga på det vi är 
bäst på – att prata med människor. Men inför 
EU-valet vill jag att vi vågar testa vissa metoder 
som tidigare bara nosat på mer storskaligt. Jag 
tänker framförallt på hemma hos-träffar som 
tillsammans med dörrknackning, ringning och 
torgkampanj är en metod med stor potential. 
Men kanske ska vi också våga testa lite nya 
metoder för att interagera i exempelvis sociala 
medier, där vi vet att vi måste bygga vår rörelse 
starkare. 

NIKI KONOMI 
Socialdemokraterna i Vällingby och Rebella

 
Hur sammanfattar du valkampanjen 2022?

 Energigivande och intensiv. 

 
Har du något roligt kampanjminne?

Dagen innan valdagen var nog den roligaste 
dagen under hela valkampanjen. Från det att jag 
vaknade tills det att jag gick och la mig var jag 
ute och valkampanjade tillsammans med andra 
partikamrater i olika stadsdelar i Stockholm och 
hann också med partiledarduellen på kvällen. 
Jag kände mig så glad efter att ha haft en  
sådan dag. 

 
Hur många väljare tror du att du har  
pratat med?  

Jag tror att jag har pratat med ungefär  
400–500 väljare. 

 
Varför tycker du att det är viktigt att engagera 
dig politiskt?  

Det är politiker som sitter i alla våra parlament 
och formar våra liv genom att bl.a stifta lagar. 
Genom att engagera sig politiskt kan en därför 
vara med och påverka människors liv till det 
bättre. Och ju fler människor med olika förutsätt-
ningar och bakgrund som engagerar sig i politi-
ken desto mer kommer politiken att återspegla 
verkligheten och desto fler typer av samhälls
problem kommer att synliggöras. 

 

Hur gör du för att värva fler medlemmar?

Att prata om frågor som är viktiga för väljarna 
och att poängtera för dem att alla behövs och att 
alla kan vara med och bidra i vår strävan till att 
skapa ett bättre samhälle. 

 
Nu börjar förberedelserna för valet till Europa-
parlamentet. Vad tycker du att vi (organisatio-
nen) ska ta med oss in i den valkampanjen?  

Senaste gången det var val till Europaparlamen-
tet förvånades jag över hur få människor som 
faktiskt visste vad Europaparlamentet var för 
någonting. Detta tycker jag är väldigt problema-
tiskt med tanke på hur många beslut som fattas i 
Bryssel som direkt påverkar våra liv här i Sverige. 
Vi behöver därför knacka så mycket dörr som 
vi bara kan och få ut folk till vallokalerna för att 
överhuvudtaget rösta men framförallt för att 
rösta på socialdemokraterna.

VALRÖRELSEN I STOCKHOLM

FÄLTKAMPANJ Catti Piazzolla, Niki Konomi och Filmon Gorfu 
om valrörelsen och hur de minns 2022



FILMON GORFU

 
Hur sammanfattar du valkampanjen 2022?

Att delta i valkampanjen var både en lärorik och 
rolig erfarenhet för mig.

 
Har du något roligt kampanjminne?

Att delta i valkampanjen tillsammans med andra 
partikamrater från olika partidistrikt var både 
roligt och givande. Vi fick möjlighet att möta 
väljarna och diskutera lokala och samhälleliga 
frågor, vilket var något jag såg fram emot varje 
dag. Det var också en kul upplevelse att få besök 
av olika ministrar som satt i regeringen då. Deras 
insiktsfulla ord och nära kontakt med väljarna var 
verkligen uppskattat.

 
Hur många väljare tror du att du har  
pratat med?  

Jag uppskattar att jag har haft diskussioner med 
cirka 300-400 väljare i olika partidistrikt runt om 
i Stockholm.

 
Varför tycker du att det är viktigt att engagera 
dig politiskt?  

Jag anser att det är viktigt att delta i politiskt 
engagemang eftersom det ger oss möjlighet att 
vara delaktiga i beslutsprocessen och påverka 
samhället på ett positivt sätt. Genom att arbeta 
för social rättvisa, jämlikhet och ett miljövänligt 
samhälle kan vi skapa en bättre framtid för oss 
alla. Dessutom har vi som medborgare ett ansvar 
att vara en del av det demokratiska systemet 
som gynnar alla, och att försöka se till att det 
fungerar på ett sätt som är rättvist och inklude-
rande för alla. 

Hur gör du för att värva fler medlemmar?

Enligt min åsikt är det viktigt att identifiera vilka 
frågor som är viktiga för varje enskild väljare 
man pratar med, och sedan diskutera hur denna 
person kan påverka samhället för att säkerstäl-
la att de frågor som är viktiga för dem tas upp 
inom partiet. Det är avgörande att väljare känner 
sig engagerade och delaktiga i arbetet som 
utförs av partiet, och att de förstår hur deras 
insatser kan påverka positiv förändring.

 
Nu börjar förberedelserna för valet till Europa-
parlamentet. Vad tycker du att vi (organisatio-
nen) ska ta med oss in i den valkampanjen?  

Det är viktigt att vi jobbar med representation 
och har ett program för ansvarsutkrävande i 
världen där brott mot mänskliga rättigheter be-
gås. Putin dödar människor urskillningslöst och 
det gör även diktatorer på andra håll i världen. 
Vi måste orka stå upp för sanning och rätt. Jag 
tycker att vi behöver politiker i EU som kan Afrika 
bättre. Jag är väldigt stolt över Evin Incir som 
jobbar bra med Mellanöstern. Valåret 2022 kom att även i Stockholm  

präglas av det som hände i omvärlden 
 
Vi stod redo att i mars påbörja vår valkampanj 
genom en skolkampanj. Vi hade äntligen fått 
komma tillbaka till en mer vanlig tillvaro igen 
efter en sista pandemitopp under december 
och årsskiftet och vi var nog många sugna på 
lite vanlig vardag. Men plötsligt var Rysslands 
invasion av Ukraina ett faktum. Redan dagen ef-
ter invasionen arrangerade vi tillsammans med 
Stockholms läns partidistrikt och LO-distriktet i 
Stockholms län en stor demonstration på Ser-
gels torg. Varje vecka sedan krigets inledning 
har företrädare för vårt partidistrikt talat på en 
eller flera demonstrationer för Ukrainas sak. 
Det må vara nationalistiska vindar i Europa, 
men den internationella solidariteten i Stock-
holm har visat sig stark.

Styrkan i vår rörelse visade sig i vår förmåga  
att ställa om från den planerade valkampanjen 
till att gå ut och knacka dörr för att samla in 
pengar till motståndet i Ukraina. På första maj 
demonstrerade vi med stödet till Ukraina som  
en huvudparoll och med extra första maj- 
märken till stöd för det ukrainska folket.

ETT ÅR  
NÄR KRIGET  
KOM TILL  
EUROPA 
IGEN

VALRÖRELSEN I STOCKHOLM



DANIEL VENCU VELAZQUEZ CASTRO

Hur gammal är du?

Jag är 28 år gammal. 

 
Vad gjorde du innan du kom in i riksdagen? 

Innan jag kom in i riksdagen var jag förbunds-
sekreterare för världens bästa barnorganisation, 
Unga Örnar. Uppdraget som förbundssekretera-
re är nog bland det roligaste jag har fått göra, att 
både få arbeta med organisatoriska frågor och 
politik för att få till en jämlik barndom i Sverige 
var ett privilegium. 

 
Hur är det att komma in ny i riksdagen? 

Det är förvirrande men jag känner att jag har fått 
koll på det mesta och hur olika processer funkar, 
med förbehåll att jag förmodligen kommer 
känna mig förvirrad några gånger till. Jag sitter 
i näringsutskottet och dess politikområden har 
varit de stora frågorna som diskuterats i sam-
hällsdebatten, framför allt den gröna omställ-
ningen och energipolitik. Det gör ju att vi ganska 
snabbt behövde forma laget i utskottet och jaga 
regeringen när de nu sitter i knät på Sverigede-
mokraterna som är ett hot mot både den gröna 
omställningen och långsiktig elproduktion.  

Det är riktigt tråkigt att se politik gå igenom som 
jag vet är dåligt för Sverige och där vi har mycket 
bättre förslag, men för mig som enskild ledamot 
har oppositionsarbetet varit roligt och nog bi-
dragit till att jag kommit in i uppdraget snabbt. 

 
Vad vill du uppnå under den här  
mandatperioden? 

Jag tror att väldigt mycket av samhällsdebatten 
mer och mer kommer att handla om klimatkrisen 
ur olika synvinklar. Jag har tidigare arbetet med 
barns rättigheter och bland barn och unga är kli-
matfrågan en högst existentiell fråga, vilket inne-
bär att politiken bara måste klara omställningen 
och på det sättet ingjuta framtidstro i barn och 
unga. Jag hoppas kunna bidra till att vi får till 
en snabbare omställning som innebär fler jobb 
men även att vi räddar vår planet. Uppdraget i 
Näringsutskottet ger mig möjligheter att tycka till 
och bidra till just det.  

Jag hoppas även ge en röst åt alla som är långt 
ifrån makten idag. Unga i förorten, sådana som 
jag själv vara för inte allt för längesedan. Men 
även för hbtqi personer som känner sig utsatta 
och behöver en röst för att förbättra deras tillva-
ro och rättigheter. Med en regering styrd av ett 
queerfientligt parti som Sverigedemokraterna 
är det oerhört viktigt at vi slår vakt om det fria 
samhället. 

MIRJA RÄIHÄ

Hur gammal är du? 

63 år

 
Vad gjorde du innan du kom in i riksdagen? 

Var kommunfullmäktige ledamot i 20 år och 
hade kommunala uppdrag i sammanlagt  
24 år. Facklig företrädare för Kommunal på  
Karolinska universitetssjukhuset, ordförande  
för LO-distriktet.

Vad gör en riksdagsledmot på dagarna? 

Att vara riksdagsledamot är väldigt annorlunda i 
jämförelse med kommunpolitiska uppdrag, då är 
man oftast fritidspolitiker. Det är roligt att kunna 
jobba med politik på heltid. Jag sitter i Konsti-
tutionsutskottet och just nu är vi i uppstarten av 
vårgranskningen, dvs vi granskar alla anmälning-
ar mot statsråden. Dagarna i riksdagshuset fylls 
av utskottsgruppmöten och utskottsmöten. Vi tar 
emot grupper och berättar både om huset och 
vad vi gör på daglig basis i huset. Jag tar givetvis 
emot grupper från Långholmens folkhögskola 
där LO-distriktet har sina medlemsutbildningar 
samt grupper från Runöskolan av deltagare från 
hela landet. 

Vi debatterar i kammaren, oftast propositioner 
från våra egna utskott. Och eftersom vi är i oppo-
sition så skriver vi interpellationer och skriftliga 
frågor.

 
Vad vill du uppnå under den här  
mandatperioden? 

Konstitutionsutskottet har en särskilt roll i riksda-
gen, utskottet utövar kontroll av riksdagen och 
dess ombudsmän och regeringen. Ibland känns 
just det utskottet mindre politiskt och det blir än 
viktigare att få fram motioner under allmänna 
motionstiden och lägga interpellationer. Jag är 
huvudmotionär i fem motioner och medmotio-
när i ännu fler.

NYA I RIKSDAGEN
MIRJA RÄIHÄ OCH DANIEL VENCU VELASQUEZ



Efter Moderaternas 16 år långa styre av Region 
Stockholm så blev det äntligen maktskifte. 
Stockholmarna har röstat för förändring och en 
ny riktning för regionens sjukvård. Socialde-
mokraterna gick starkt framåt. Väljarna röstade 
för en politik som lyssnar på vårdpersonalen 
och patienterna och som vill styra vården efter 
behov, inte lönsamhet. Socialdemokraterna 
hade länge folkbildat om konsekvenserna av 
att styra vården som en marknad – om vad som 
händer när det saknas vårdpersonal som kan 
bemanna akutmottagningar och om krisen inom 
förlossningsvården. Allt detta trots att regionens 
ekonomi harvarit god och en S-ledd regering 
som prioriterade sjukvården. Vi visade även på 
ett alternativ till Moderaternas styrning: Region 
Stockholm ska lyssna på vårdpersonalens larm 
om hotad patientsäkerhet och agera. Vården 
kan och ska ges efter behov. Vi som folkrörelse 
mobiliserade i allt från kampanjer om 1177 till 
en fantastisk valrörelse. 

Sjukvården kan vara mycket komplex, men tack 
vare alla politiska samtal inom partiet lyckades 
vi formulera vår sjukvårdspolitik på ett sätt så 
att alla medlemmar kunde berätta om varför 
maktskifte behövdes och vad vi ville göra. Vi 
höll en ideologisk linje som väljarna kunde 
känna igen och relatera till. Vi hade en tydlig 
sjukvårdspolitisk kampanj som syntes. Men vi får 
inte heller glömma sjukvårdspersonalens egen 
mobilisering och folkbildning för förändring, att 
dom så tydligt signalerade att det var nog. Deras 
insatser förstärkte förändringsviljan bland invå-
narna, tryckte på att vården ska ges efter behov 
och att vårdpersonalen är vårdens viktigaste 
resurs. Vi kunde kroka arm med kampanjen ”Det 
räcker nu”.

Ett valår innebär en unik möjlighet för oss att 
föra dialog med stockholmarna. Det märktes 
tydligt att  väljarna sökte en ny politik som ville 
stärka välfärden, öka tryggheten, bygga fler bo-
städer för alla och stärka arbetet med klimatom-
ställningen.

Visst var valet också en protest mot en trött 
höger som inte hade något mer att erbjuda än 
privatiseringar, skattesänkningar och samarbete 
med extremhögern i Sverigedemokraterna.

Men valet var också en röst för förändring och 
strävan efter något bättre. 

Vi socialdemokrater fick stöd från många nya väl-
jare som i oss såg ordning och reda, en vilja att 
ta tillbaka den demokratiska kontrollen över väl-
färden och att hålla gränsen mot odemokratiska 
rörelser. Samtidigt tappade vi väljare i utsatta 
områden som inte tyckte att vi hade svar på hur 
Stockholm kan bli en sammanhållen stad där alla 
har chansen att växa och utvecklas. 

Vår utmaning nu är att visa att det är möjligt att 
bygga en stad som håller ihop. I en svår ekono-
misk tid och med en regering som prioriterat 
ner jämlikhet och välfärd kommer uppgiften inte 
att vara lätt. Men om vi lyckas vi kan vi bygga en 
koalition av alla de som vill och vågar tro på en 
stad som håller samman.   

Det var det vi lade grunden för under 2022 års 
valrörelse med vår politik och vår medborgardi-
alog. Det är det arbetet vi intensifierar under år 
2023.

Karin Wanngård

REGIONEN
ÄNTLIGEN MAKTSKIFTE I REGION STOCKHOLM

KOMMUNEN
ETT STOCKHOLM FÖR ALLA



KARIN WANNGÅRD

Alla fantastiska kampanjarbetare. Oavsett vilket 
stadsdel jag kampanjade i fanns engagerade 
partimedlemmar som knackade dörr och prata-
de med väljare. Det gjorde mig glad och stolt, vi 
gjorde en stark valrörelse. 

Sen var det hårt arbete resten av året. Vi kunde 
bilda en stark majoritet med V och Mp, och 
trots tuffa tider har vi en budget som prioriterar 
välfärden. Tre saker som jag gärna lyfter fram är 
att vi nu har ett ambitiöst mål om att Stockholm 
ska bli klimatpositivt år 2030, att vi har stoppat 
utförsäljningen av hyresrätter och skolor och att 
vi har startat Fokus Järva. 

TALLA ALKURDI

Det jag tar med mig från valåret är den bestämd-
het och starka vilja för förändring som vi som 
organisation uppvisade. Det var en stark gemen-
sam känsla om att det fick vara nog med Mode-
raternas vanstyre av stockholmssjukvården. En 
känsla som kunde kanaliseras i kampanjen ”Det 
räcker nu”. Jag känner en stolthet i att vi kunde 
visa självförtroende i att bedriva en valrörelse 
med en tydlig socialdemokratisk ideologisk sjuk-
vårdspolitik. Alla personliga berättelser som man 
möttes av vid dörrknackningarna bekräftade 
behovet av förändring. En bra socialdemokratisk 
sjukvårdspolitik gav kraft att orka hålla ut under 
hela valrörelsen – och vinna.

Om verksamhetsåret ska sammanfattas med ett 
enda ord, måste det bli stolthet. Även om 2022 
är ett år som svårligen låter sig sammanfattas i 
ett enda ord, har vi all anledning att vara stolta 
över vårt arbete och våra resultat.

För fem år sedan satte vi gemensamt upp mål 
och inriktning för Stockholms partidistrikt, vi 
Skulle bli större, starkare och ha roligare tillsam-
mans. I år har vi kunnat sätta en stor röd bock 
framför vart och ett av de målen.

Vi blev större, vi växte i alla tre valen, vi tog över 
ledningen i stadshuset och kunde formera ett 
nytt rödgrönt styre, vi tog för första gången 
på 16 år över ledningen i regionen och kunde 
formera ett nytt mittenstyre. Men trots att både 
vi och partiet ökade i riksdagsvalet så förlorade 
vi regeringsmakten. Ulf Kristersson och Jimmie 
Åkesson kunde välja den mest högerkonservati-
va regeringen i Sveriges historia.

Vi blev starkare. Vi växte och värvade 1355 nya 
medlemmar, för fjärde året i rad var vi det parti-
distrikt som värvade flest medlemmar i landet

Vi hade roligare tillsammans, i valrörelsen när vi 
knackade fler dörrar än någonsin, i våra förening-
ar som växte och fick nya medlemmar, och när vi 
möttes, festade och firade våra framgångar.

Den förlorade regeringsmakten är naturligt-
vis smolket i glädjebägaren. Nu måste vi visa 
på skillnaderna när socialdemokraterna styr 
som i stadshuset och regionen, gentemot när 
moderater och sverigedemokrater styr landet. 
Det kommer vara avgörande för att vi ska kunna 
vinna tillbaka regeringsmakten och staka ut en 
bättre kurs för landet.

Avslutningsvis vill jag tacka dig för din insats,  
du och så många andra av våra medlemmars 
insatser var avgörande för att vi skulle vinna val, 
värva medlemmar och ha roligt tillsammans.  
Det bådar gott för kommande år. 

KARIN OCH TALLA, 
VAD TAR NI MED ER FRÅN 2022 ?

SLUTORD, ANDERS YGEMAN
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